
 

Protokoll styrelsemöte 2020-12-08 
Närvarande: Lars Olof Carlén, Sara Nordin, Lotten Rönquist, Kenneth Gustavsson, Anki Lindgren, 

Agnes Thorlaksdottir, Kathleen Berggren, Urban Prytz, Stefan Harde, Hélène Andersson (från §90), 

Moa Persson (valberedningen) och Marianne Lindström (§90) 

Inte meddelat förhinder: Stefan Lindquist 

§84 Mötets öppnande 

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla styrelseledamöter samt valberedningen välkomna. 

§85 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§86 Val av protokollförare 

Lotten Rönquist valdes till protokollförare. 

§87 Val av protokolljusterare 

Kathleen Berggren valdes till att jämte ordförande Lars Olof Carlén justera protokollet. 

§88 Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 

§89 Uppföljning SKK/CS 

Efter att SDHKs styrelse delgetts protokollsutdrag från senaste SKK/CS mötet tillskrevs SKK/CS 

sekreterare angående flera punkter som vi finner anmärkningsvärda. Sekreteraren uppdrogs att 

tillskriva SKK/CS sekreterare om att vi önskar få veta när vi kan få respons i ärendet. 

§90 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  

Ordföranden:    
Ordförande är i kontakt med Agria angående sponsorsavtalet. 
Styrelsen beslutade att de inkomna sponsorspengarna för 2020 skall fördelas på rasklubbarna som 
ett ”pandemibidrag” enligt följande: 1000 SEK till varje klubb och av pengarna som är över fördelas 
efter medlemsantal, 7 SEK per fullbetalande medlem och 4 SEK per familjemedlem. Ordförande 
kommer att tillskriva rasklubbarna om detta. 
Ordförande kommer att författa en nyårshälsning för publicering på hemsidan. 
 
Sekreterare: 

2020-431 Togs upp för kännedom, samt påminnelse. 

2020-565 Domarkommittén kommer att kontakta domaren och återkoppla.  

2020-566 Domarkommittén kommer att kontakta domaren och återkoppla.  

2020-596 Behandlades under §89 

2020-602 SDHK VU samt Moa Persson kommer anmälas till konferensen. 

2020-610 Behandlades under §89 

2020-611 Hänskjuts på VU att författa svar på enkäten. 

2020-624 Behandlades under PR-IT och infokommittén 

2020-633 Agnes uppdrogs att svara på denna skrivelse. 



 
Kassören Marianne Lindström anslöt till mötet. 

 
Kassör:  
Det har inkommit en uppdaterad faktura från Skaraborgs Kennelklubb, men den stämmer inte 
överens med underlaget. Kassören skall ta kontakt med dem på nytt för att få ett uppdaterat 
underlag. 
BPH-bidragen är utbetalade. 
En rasklubb har inkommit med en ansökan om bidrag för funktionärer som genomfört kursen i 
föreningsteknik. Detta kommer att betalas ut. 
Kassören informerades om ”pandemibidraget” och kommer betala ut enligt styrelsens instruktioner. 
Kassören gick igenom de ekonomiska rapporterna, det har inte hänt så mycket sen senast. För att 
vara ett år helt utan aktiviteter har SDHK klarat ekonomin bra. 
 
Hélène Andersson anslöt till mötet. 
Kassören Marianne Lindström lämnade mötet. 

 
PR-IT och Infokommittén: 
Kommittén skickade ut information till rasklubbar med erbjudande om att de kan få låna Teams 
Styrelsen informerades gällande hur kalendariet fungerar. 
Rasklubb har inkommit med förslag om att skriva datum vid publicering av nyheter, styrelsen skall 
kollektivt arbeta för att detta ska följas. 
 
Avel och hälsa: 
SKK/AK har meddelat att RAS för bichon havanais är fastställt. 
Japanese chin RAS granskas fortfarande av SDHK/AK. 
SDHK kommer att skicka en frågeställning till IFPD om dess struktur och funktion för att kunna 
förmedla relevant information till rasklubbarna. 
Pekingese SRD är klart och skall skickas in till Lotta Olsson. 
 
Utställningskommittén: 
Utställningen i Eskilstuna 2022 är flyttad till 2022-07-02 då den krockade med rasklubbs utställning. 
Utställningen i Timrå 2021 kommer flyttas till 2021-04-24 – 2021-04-25. 
Styrelsen beslutade att medarrangörer 2021 blir enligt följande: 

- Timrå: SRTBK och SDHK 
- Lidköping: PL och MO 
- Hässleholm: MO och PH 
- Vänersborg: SGS och PL 
- Luleå x 2: SDHK 
- Västerås: SLC och CC 
- Tågarp: SKCSK och CC 
- Högbo: SRTK och PH 

Styrelsen beslutade att det ska utgå högre kompensation för Timrå och Tågarp 2021 då dessa 
utställningar kräver mer arbete. 
Styrelsen beslutade att ansöka om utställningar 2023 enligt följande: 

- 2023-04-16 Timrå 
- 2023-04-29 Lidköping 
- 2023-05-14 Hässleholm 
- 2023-05-27 Luleå 
- 2023-06-03 Norrköping 
- 2023-06-10 Vänersborg 
- 2023-07-15 Eskilstuna 
- 2023-08-12 Ronneby 



- 2023-09-10 Högbo 
- 2023-09-17 Tågarp 
- 2023-10-08 Timrå 

 
Moa Persson lämnade mötet. 

 
Domarkommittén: 
Inget ytterligare att rapportera. 
 
Rasklubbrådgivningskommittén: 
SKK/FK har skickat ut information om hur digitala årsmöten kan genomföras. Om rasklubbarna har 
frågor kring detta, hänvisa till rasklubbsrådgvigningskommittén. 
 
BPH-kommittén: 
Inget att rapportera. 
 
Arbetsgruppen för små rasklubbar: 
Nästa möte är den 14 januari. 
 
Arbetsgruppen för domarkonferensen 2024: 
Inget att rapportera. 
 
§91 Redovisning och fastställande av VU-ärenden:  

VU har beslutat att flytta SDHK fullmäktige 2021 till 2021-04-10. 

VU redovisade för sina övriga förehavanden. 

Styrelsen beslutade att fastställa VUs beslut. 

§92 Övriga ärenden: 

Moa Persson från valberedningen påminde ledamöterna ska svara på valberedningens frågor. 

Styrelsen skall publicera en ”god jul -hälsning” på hemsidan. 

§93 Summering av dagens möte, highlights till hemsida och Facebook: 

Pandemibidraget. 

God jul -hälsning och gott nytt år-hälsning på hemsidan. 

§94 Nästa möte:  

12 januari kl. 19:00 via Teams 

§95 Mötets avslutande 

Ordförande tackade alla deltagare för kvällen och förklarade mötet avslutat. 

 

 

_______________________________  _______________________________ 

Lotten Rönquist, vid protokollet  Kathleen Berggren, justerare 

 

 

_______________________________ 

Lars Olof Carlén, ordförande  


